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Verslag openbare vergadering algemeen bestuur Avres donderdag 17 april 2025 
Tijdstip: 09:00 - 09:50 uur 
Locatie: Avres, Energieweg 39, Meerkerk, vergaderruimte 101 
 
Aanwezig:  
M. Molengraaf, voorzitter (gemeente Gorinchem);  

H. Akkerman, (gemeente Molenlanden); 

S. Hitipeuw, (gemeente Vijfheerenlanden);  

B. Visser, (gemeente Molenlanden);  

A. Mager, (gemeente Gorinchem);  

K. Bel. (gemeente Vijfheerenlanden)  

  

Cliëntenraad: 

P. Wols; 

K. Matthijs 

 

Ondernemingsraad: 

M. Ijzerman 

 

Ambtelijk:  

P. Van Uitert, Directeur;  

S. Chote, Controller;  

B. Hoeven, Bestuurssecretaris (tevens verslag)  

 
1. Opening en vaststelling agenda 

Mevrouw Molengraaf opent de vergadering en heet iedereen van harte welkom. De agenda 
wordt vervolgens overeenkomstig vastgesteld.       
  

2. Notulen openbare vergadering algemeen bestuur 20 februari 2025  
Inhoudelijk met betrekking tot het verslag van de openbare vergadering van het dagelijks bestuur 
van 20 februari 2025, merkt de heer Wols op dat staat vermeld dat de cliëntenraad was verte-
genwoordigd op de ontwikkelmarkt. Dat was echter niet het geval. Met in achtneming van deze 
correctie wordt het verslag vervolgens overeenkomstig vastgesteld. 
Naar aanleiding van het verslag informeert de heer Wols bij mevrouw Mager of zij al de succesvol-
le voorbeelden van contact met de achterban beschikbaar heeft. Mevrouw Mager geeft aan dat 
dit nog niet het geval is en zij zal hier op een later moment op terugkomen.     

 
3. Mededelingen/ingekomen/uitgaande stukken/hamerbesluiten 

- Beleidsnotitie en beleidsregels beschut werk 
Het algemeen bestuur neemt kennis van de beleidsnotitie en de beleidsregels nieuw beschut. 

- Jaarverslag 2024 cliëntenraad 
Het algemeen bestuur neemt het jaarverslag 2024 van de cliëntenraad voor kennisgeving aan 
en stemt in met de bijgevoegde reactiebrief. 

- Memo uitvoering regeling provincie Utrecht korting OV voor VHL 
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Het algemeen bestuur neemt kennis van het Memo uitvoering regeling provincie Utrecht kor-
ting OV. Mevrouw Molengraaf en de heer Akkerman geven aan dat ook de provincie Zuid Hol-
land met een regeling zal komen. Waarschijnlijk biedt die regeling dan gratis openbaar vervoer 
aan inwoners met een laag inkomen. Een ingangsdatum hiervan is nog niet bekend. 
 

4. Mededelingen uit de cliëntenraad 
De heer Wols vraagt of Avres bekend is met de Hub zorgbelang Waarlanden. 
De heer Van Uitert geeft aan het initiatief Waarlanden niet te kennen. De heer Matthijs ligt toe 
dat Waarlanden een hub betreft voor adviesraden, cliëntenraden en burgers, met hetzelfde zorg-
gebied als het zorgkantoor. Doel van deze Hub is het verzamelen en onderling delen van informa-
tie. De overheid en gezondheidsorganisaties willen het delen van informatie graag landelijk op re-
gionaal niveau georganiseerd hebben. De verdere inrichting van deze Hub zal de komende tijd nog 
plaatsvinden. Mevrouw Molengraaf vraagt of dit iets soortgelijks is als het werkcentrum. De heer 
Matthijs geeft aan dat dit niet het geval is. Het is meer een informatiepunt over een trapsgewijze 
benadering van de zorg, wat kan ik zelf doen -> wat kan mijn familie doen-> wat kunnen buren, 
vrienden en bekenden doen -> en wat kan de zorgprofessional doen. De heer Van Uitert geeft aan 
blij te zijn nu over dit initiatief te zijn geïnformeerd en waar het raakvlakken betreft tussen bij-
voorbeeld de WMO en de Participatiewet, lijkt het hem verstandig dat ook de cliëntenraad van 
Avres en Avres zelf - waar noodzakelijk en gewenst - van dit initiatief gebruik maken. 
   
Verder vraagt de heer Wols, nu beschut werk valt onder de Participatiewet, of de belanghebben-
den uit deze doelgroep ook onder de vertegenwoordiging van de cliëntenraad vallen En in dat 
verband vraagt hij ook nog naar de zienswijze van Avres op de positie van de medewerkers be-
schut, die er door de belastingmaatregelen netto in inkomen sterk op achteruit zullen gaan.  
De heer Van Uitert geeft aan dat de doelgroep beschut werk niet onder de vertegenwoordiging 
van de cliëntenraad valt. De mensen uit deze doelgroep zijn namelijk in dienst van Avres, en hun 
vertegenwoordiging vindt plaats via de ondernemingsraad. Ten aanzien van de belastingmaatre-
gelen merkt hij op dat hier op landelijk niveau via de koepelorganisatie Cedris al actie op wordt 
ondernomen, ondermeer door een gerichte lobby naar het kabinet.  
  
Daarnaast merkt de heer Wols op dat de cliëntenraad het prettig heeft ervaren dat zij was uitge-
nodigd voor de opening van het werkcentrum. Het gaf een mooi beeld van hoe open en laag-
drempelig het werkcentrum is geworden. In de nieuwsbrief voor cliënten zal in de column van de 
cliëntenraad hier ook aandacht aan worden besteed. 
 
Tot slot dankt de cliëntenraad het bestuur voor de positieve reactie op het jaarverslag van de cli-
entenraad. Tijdens het overleg vanavond zal de cliëntenraad de aspecten genoemd in de reactie-
brief aan een tijdspad trachten te koppelen om deze vervolgens op te nemen in de actiepunten-
lijst. Er is een specifiek punt waar de cliëntenraad nog zorgen over heeft. Dit betreft de regelmati-
ge wisseling van consulenten voor cliënten. De cliëntenraad heeft ten aanzien van dit aspect een 
ander beeld dan in de reactiebrief wordt geschetst. Het zou bijvoorbeeld al enorm helpen als de 
gegevens van de betreffende consulent die is gekoppeld aan de cliënt zijn opgenomen op de 
(start)pagina voor de cliënt op “MijnAvres.nl”.  
De heer Van Uitert geeft aan dat dit aspect zal worden meegenomen bij de verdere inrichting van 
de persoonlijke internetpagina.     

 
5. Jaarrekening / jaarverslag 2024 

Voorafgaand aan de bespreking deelt de heer Hoeven mede dat gisteren nog een verzoek van de 
accountant is ontvangen om de rechtmatigheidsverklaring verder aan te vullen en te voorzien van 
wat extra details. De uitwerking hiervan staat inmiddels op papier en deze uitwerking zal nog in-
tegraal worden opgenomen in de jaarrekening. Hij verzoekt de voorzitter om dit paper met de 
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aanwezige bestuursleden te delen en vervolgens een korte leespauze in te gelasten. De voorzitter 
stemt hier mee in. De heer Van Uitert geeft nog aan dat een en ander geen gevolgen heeft voor 
de rechtmatigheidsverklaring an sich, de controleverklaring en het cijfermatige resultaat onder 
aan de streep; het betreft namelijk slechts een aanvulling en detaillering op de reeds opgenomen 
rechtmatigheidsverklaring. 
Het bestuur neemt vervolgens kennis van de aanvulling in het paper dat is uitgedeeld. De heer 
Visser en de heer Akkerman geven aan dat deze aanvulling een antwoord geeft op hun vraag naar 
een nadere toelichting die nu niet meer gesteld hoeft te worden.  
De heer Hoeven geeft aan dat de versie die thans voorligt nog in een definitieve vorm krijgt na 
opmaak door de vormgever. Deze definitieve versie zal op dat moment ook nog in de zienswijze 
worden gebracht. Daarnaast zal er na de vaststelling van de jaarrekening nog een publieksversie 
van 4 tot 6 A4-tjes verschijnen. 
Mevrouw Mager vraagt naar aanleiding van de aanbiedingsbrief op welke wijze de nadere rappor-
tage over Het Goed vormgegeven gaat worden, nu in het jaarverslag niet erg uitgebreid op deze 
samenwerking wordt ingegaan. De heer Van Uitert geeft aan dat vorig jaar al een uitgebreide rap-
portage over Het Goed is verschenen. Hij denkt dat het goed is als er nog een keer een wat korte-
re update verschijnt over recente ontwikkelingen bij Het Goed. Overigens geeft de heer Van Ui-
tert aan dat het hierbij wel het zoeken is naar een juiste middenweg. Het betreft namelijk ook re-
guliere bedrijfsgegevens van een externe partij, waarvan het niet gebruikelijk is dat dergelijke ge-
gevens openbaar worden gemaakt en bovendien is dit ook niet gebruikelijk bij en voor de vele 
andere samenwerkingspartners van Avres.  
Mevrouw Mager geeft aan dat het jaarverslag en de rekening goed leesbaar zijn en door de 
infographics goed toegankelijk. Zij complimenteert de organisatie hiermee.  
De heer Visser sluit zich hierbij aan en heeft nog wel een vraag over een getal dat in het uitge-
deelde paper staat en dat niet in overeenstemming lijkt te zijn met een getal in de rekening. De 
heer Chote, zal dit nakijken en er voor zorgdragen dat een en ander één op één aansluit.  
Verder vraagt de heer Visser naar de reden om 500 K af te romen van het resultaat. De heer Cho-
te geeft aan dat de begroting 2025 reeds in maart 2024 is opgesteld door een geheel nieuw finan-
cieel team. Op dat moment kon nog geen volledige inschatting worden gemaakt van de gevolgen 
van de CAO-stijgingen (die Avres overigens zelf opvangt), ook al omdat de mei- en septembercir-
culaire 2024 toen nog niet beschikbaar waren. Deze gevolgen zijn pas later in 2024 duidelijk ge-
worden. De keuze die dan voorligt is of een deel van het resultaat afromen om de gevolgen op te 
vangen, danwel dit niet doen en het volledige resultaat uitkeren aan de gemeenten en vervolgens 
via de zomernota en bijbehorende begrotingswijziging het bedrag alsnog terug opvragen bij de 
gemeenten. De eerste route is het kortst en het meest eenvoudig en is begrotingstechnisch ook 
toegestaan. Vandaar dat is gekozen voor het afromen van het bedrag.  
De heer Bel geeft aan dat de verwachting is dat het volgen van deze route wel een incidenteel ka-
rakter heeft.  
De heer Chote geeft aan dat de accountant nog heeft aangegeven dat het werken met dochter 
BV’s en een stichting, het opstellen van de geconsolideerde jaarrekening niet altijd even eenvou-
dig maakt. Zijn advies is dan ook om te beoordelen of het in stand houden van alle entiteiten nu 
nog wel noodzakelijk en gewenst is. Er zal worden onderzocht op welke wijze hier concreet gevolg 
aan kan worden gegeven. 
Het algemeen bestuur besluit om de concept-jaarrekening / het jaarverslag 2024 ter zienswijze 
aan te bieden aan de raden van de gemeenten.       

 
6. Begroting 2025 / jaarplan 2025 / meerjarenperspectief 2026 -2028 

De heer Visser merkt op - ook in relatie tot zijn opmerking over de 500 K bij het vorige agenda-
punt - dat hij in de begroting geen bestemmingsreserve personeel ziet. De heer Chote geeft aan 
dat de aanwending van het bedrag van 500 K is bestemd voor 2025, terwijl de voorliggende be-
groting betrekking heeft op 2026. Bovendien zou welke bestemmingsreserve dan ook uit het re-
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sultaat zowel voor 2025 als later, pas opgenomen kunnen worden nadat het algemeen bestuur 
hier mee heeft ingestemd, en dat zou pas kunnen na 10 juli. Voor zover de aanwending van een 
bestemmingsreserve na besluitvorming  op het resultaat door zou werken in 2026 of later, zou in 
de toekomst in de ontwerpbegroting een zin toegevoegd kunnen worden als ”onder voorbehoud 
van instemming op het resultaatvoorstel 202.”. 
De heer Bel heeft in het jaarplan gelezen dat Avres een koersdocument/koersagenda gaat ont-
wikkelen. Hij vraagt hoe dit (proces) vorm gegeven gaat worden. 
De heer Van Uitert geeft aan dat we zo’n drie jaar geleden het ambitiedocument hebben vastge-
steld. Daar is Avres de afgelopen jaren flink mee aan de slag gegaan en nu is het - ook gelet op de 
ontwikkelingen om ons heen - een natuurlijk moment om te kijken waar we nu staan en waar we 
ons heen willen ontwikkelen, niet alleen inhoudelijk, maar ook op financieel terrein. We zijn hier-
op in voorbereiding. Avres heeft onderzoeksbureau Iroko gevraagd om daarbij met ons mee te 
kijken. We komen met een uitwerking daarvan op een heidag (eind juni/begin juli), die we met 
het algemeen bestuur gaan plannen. We zitten nu in de fase dat we intern allerlei aspecten aan 
het verzamelen zijn, zoals gegevens uit de tools van Berenschot, en gaan daarbij de puntjes op de 
i zetten. Dit moet inzicht geven in waar we nu staan en wat dan slimme keuzes en verschillende 
routes zijn die we in de toekomst kunnen gaan bewandelen. Vervolgens gaan we met het kern-
team aan de slag om hen om input te vragen, of er nog dingen zijn die worden gemist en welke 
ambities we zouden moeten nastreven. Met een soort van kader dat hieruit ontstaat gaan we 
vervolgens met het bestuur in gesprek om te kijken welke bestuurlijke/politieke ambities het be-
stuur daarin nog verder zou willen zien, welke risico’s worden onderscheiden en welke keuzes je 
daarin zou willen maken. Uitgangspunt daarbij is dat we aan het einde van het jaar een nieuwe 
koersagenda hebben, waarop we dan de komende jaren verder kunnen bouwen. 
De heer Visser constateert dat in de begroting 2026 aan de batenkant heel veel middelen staan 
opgenomen op het taakveld dekkingsmiddelen en heel erg weinig op de overige taakvelden, zeker 
in vergelijking met de begroting 2025. Hij vraagt of dit te maken heeft met het feit dat deze mid-
delen nu nog niet bekend zijn, terwijl het onderaan de streep wel in evenwicht/overeenstemming 
is. De heer Chote antwoordt dat Avres tot in de begroting 2025 geen gebruik heeft gemaakt van 
het taakveld dekkingsmiddelen. De accountant heeft ons erop gewezen om alle inkomsten die ge-
relateerd zijn aan dekkingsmiddelen op dat taakveld onder te brengen en niet meer op de afzon-
derlijke inhoudelijke taakvelden. Een dergelijke correctie op de begroting 2025 was niet meer 
mogelijk omdat deze al was vastgesteld. De heer Visser constateert dat de opzet van de begroting 
in 2025 in ieder geval meer gedetailleerd inzicht verschaft waar inhoudelijk de middelen aan be-
steed zullen gaan worden. Door het grootste deel van de inkomsten voor Avres op de dekkings-
middelen te zetten is het volgens de heer Chote voor de gemeenten exact helder welke bedragen 
(= baten) ze kwijt zijn voor de financiering van de GR. Bij het onderbrengen op de verschillende 
taakvelden is er het risico dat er financieringsstromen door elkaar gaan lopen, (bijvoorbeeld ook 
inkomsten uit DVO’s), waardoor dit inzicht lastiger wordt. Bij de lasten is dit onderscheid naar 
taakveld overigens wel gemaakt, zodat helder wordt waaraan de middelen worden uitgegeven. 
De heer Visser en de heer Chote zullen na afloop van de vergadering nog even kort bij elkaar zit-
ten zodat een nadere toelichting kan worden gegeven. 
Het algemeen bestuur besluit vervolgens om de het concept-jaarplan en de concept begroting ter 
zienswijze door te geleiden naar de gemeenteraden.            

 
7. Rondvraag en sluiting 

De heer Bel geeft aan dat hij blij is met het goede gesprek dat heeft plaatsgevonden tussen Avres 
en het sociaal team van VHL om de samenwerking verder uit te bouwen. 
 
Niets meer aan de orde, sluit mevrouw Molengraaf de vergadering om 9:50 uur. 


